
 Styremøte 02.05.24 

 Sak  38/24  Konstituering 
 Møteleder:  Erlend 
 Referent :  Anette 
 Permisjonssøknader:  Anna og Vijitha 
 Tilstede: Erlend, Anette S., Jan Robert, Thomas, Anette B. Og Sondre 

 Sak 39/24  Godkjenninger 
 Innkalling og saksliste  : Erlend 
 Godkjent 
 Referat fra (sist møte 04.04.24): 
 Godkjent 

 Sak 40/24  Økonomi - Philip, Erlend og Anette 
 -  Resultat januar - April (forutsetter klart fra Phillip) 
 -  Erlend går litt gjennom det, men Philip har det ikke helt klart. 
 -  Det er laget et likviditetsbudsjett, det ligger i Disk. 
 -  Snakker litt rundt dette og vi må prøve å få inn en del mer penger. 
 -  Snakkes litt om hvordan vi kan satse videre med apparatturn. 
 -  Det er kommet et ønske at vi kan øke timetallet på Viktor og Martine. 

 Sjekke med BufDir, Anette B. snakker om dette. 
 Det tas videre i sponsorgruppen. 

 Sak 41/24  Dugnad - Vijitha 
 -  Dugnad Vår - Utestående 
 -  Det er pr dags dato utestående 56650,-, dette purres ikke  opp. 
 -  Kan man se på klubbens konkurransepartier om det er ønskelig med arbeids 

 dugnader? 
 Sak 42/24  Arrangement -Anette og Anna 

 -  Barneturnstevnet 14.04.2024 - oppsummering 
 Anette skal ha et møte med Elke etterhvert, slik at vi kan få ferdig et 
 regnskap. 
 Alt i alt virker det som klubbene som var med var godt fornøyde. 

 -  Åpen hall 
 Vi ønsker å gjennomføre åpen hall ca 1 gang i mnd. Ønsker å starte opp med 
 dette fra slutten av september mnd. 

 -  17-mai 
 Klubben skal gå i borgertoget. 
 Anette sender ut melding til medlemmene i spond for å gi beskjed, men må 
 ut med melding senere da jeg ikke har fått all informasjon selv. 

 Sak 43/24  Søknader/sponsor -Jan Robert / Thomas/ Sondre 
 -  Forslag til sponsorpakker 

 Det er sendt ut litt søknader, det ligger i Disk. 
 Det er laget en liste og det jobbes videre med. 
 Søkes først og fremst på tilskudd til utstyr. 
 Vi har en avtale med IFACT 
 Det er laget et slags utkast av hvordan få opp sponsor “plakater". 
 Prisoverslag er ca 250,- 
 XR visuell kommunikasjon er firmaet de snakker om. 

 Sak 44/24  Sportslig utvalg - Anette og Arild 
 -  Her er det ikke noe nytt. 



 Sak 45/24  Drift Hall- Erlend 
 Hallgruppen befaring og reparasjon uke . 
 Erlend informerer. 
 Hallgruppen har fikset opp en skjøt, og det er ordnet opp langs det “taket” 
 som ble bygd. 
 Det ble tettet langs ventilasjonen. 
 Hallen kan festes i bunnen, det kalles inn til dugnad så vi får ordnet dette. 
 Det kommer en kostnad som vi bare må dekke. 
 Vi må ta kontakt med Ifact i forhold til gropa/ sjekke skumgummien. 

 Sak 46/24  Annet / Innkomne saker: 
 -  Nytt klubbtøy 

 Utlån av konkurransedrakter? 
 Pr nå er det ikke økonomi i klubben til at vi kan ha klubbsett av drakter. 
 Sjekke på sikt om det finnes noen som kan sponse dette. 

 -  Anette sammen med Stina og Martine får ansvar for å finne forslag av 
 drakter og legger frem på messenger. 

 Sak 47/24  Dato for nytt styremøte - 
 -  Neste styremøte blir 30.05.2024 kl 1900-2100. 


